



INSTITUT LATIHAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN
KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN

KENYATAAN SEBUT HARGA
(NO. SEBUT HARGA: I-KPKT/SH01/2019)

1. Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor bumiputera di daerah Bentong yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan berdaftar dengan Lembaga Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang pendaftarannya masih berkuatkuasa di dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan bagi kerja berikut:

Tajuk Sebut Harga	Taklimat dan lawatan Tapak	Kelayakan	Masa dan Tarikh Tutup Sebut Harga
KERJA-KERJA MENAIKTARAF FASILITI ASRAMA DI INSTITUT LATIHAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN Harga Dokumen: Percuma (Tanpa Bayaran)	Tempat: Lobi Blok A, Aras 1 Institut Latihan Perumahan dan Kerajaan Tempatan KM 48, Persimpangan Bertingkat Lebuhraya Karak, Berjaya Hills 28750 Bukit Tinggi Pahang Darul Makmur Tarikh: 2 Ogos 2019 (Jumaat) Masa: 9.30 Pagi	Berdaftar dengan CIDB dan memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang masih sah Gred : G1 Kategori : B Pengkhususan : B28	Tarikh: 8 Ogos 2019 (Khamis) Masa: 12.00 Tengah Hari Serahan secara manual (Peti Sebut Harga): Lobi Blok A, Aras 1 Institut Latihan Perumahan dan Kerajaan Tempatan KM 48, Persimpangan Bertingkat Lebuhraya Karak, Berjaya Hills 28750 Bukit Tinggi Pahang Darul Makmur

2. Kehadiran Penyebut Harga ke Taklimat dan Lawatan Tapak adalah diwajibkan. Hanya Pemilik Syarikat atau Penama yang tercatat di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dibenarkan untuk menghadiri Taklimat dan Lawatan Tapak. Dokumen Sebut Harga hanya boleh diperolehi semasa sesi Taklimat dan Lawatan Tapak seperti tarikh dan masa yang ditetapkan.
3. Penyebut Harga dikehendaki membawa bersama cop syarikat serta sijil asal (PPK, Sijil Taraf Bumiputera, SPKK) dalam gred seperti di atas dan menyerahkan satu (1) salinan fotostat bagi sijil-sijil tersebut.
4. Dokumen Tawaran yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam satu (1) sampul surat berlakri yang dicatatkan tajuk Sebut Harga, nombor Sebut Harga dan dihantar melalui melalui pos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di alamat:

Pengarah
Institut Latihan Perumahan dan Kerajaan Tempatan
KM 48, Persimpangan Bertingkat Lebuhraya Karak
Berjaya Hills, 28750 Bukit Tinggi
Pahang Darul Makmur

5. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan waktu tutup tidak akan dipertimbangkan. Sebarang pertanyaan mengenai tawaran Sebut Harga hendaklah disalurkan kepada Urus Setia Sebut Harga:

Nama : Encik Rashidi bin Muhamad
No. Tel. : 09-2229000

Nama : Encik Mohd Faruzzuwan bin Ibrahim
No. Tel. : 09-2229000